

PROTOKÓŁ

Posiedzenia XIII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice

Posiedzenie XIII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 9 lipca 2015 r. w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A

W załączeniu do protokołu:

1. oryginały uchwał,
2. lista obecności radnych
3. projekt porządku obrad (zaproszenie)

Posiedzenie sesji XIII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz prawomocność obrad.

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.10 do godz. 19.30

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Marta Drużkowska – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice.

Przewodniczący przywitał gości:

- mieszkańców,
- przedstawiciela Fundacji im. Stańczyka

Ad. 1

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem porządek obrad został ustalony w następującej formie:

1. Ustalenie porządku obrad,
2. Przyjęcie protokołu sesji XII,
3. Opinia dla budowy placu zabaw „Smoczy Skwer” przy ul. Zarzecze, **druk nr 93**,
4. Opinia dla koncepcji uzupełniającej dla „Opracowania koncepcji uzupełniającej dla Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej od zakresu przebudowy Ronda Ofiar Katynia do Trasy Łagiewnickiej w Krakowie”, **druk nr 94**,
5. Oświadczenia i komunikaty.

Ad. 2

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XII. Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół został przyjęty

Ad. 3

Projekt uchwały (druk nr 93) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dla budowy placu zabaw „Smoczy Skwer” przy ul. Zarzecze. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.:

za – 20

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 1

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali.

Rada podjęła uchwałę nr XIII/93/2015
w sprawie opinii dla budowy placu zabaw „Smoczy Skwer” przy ul. Zarzecze

Ad. 4

Projekt uchwały (druk nr 94) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dla koncepcji uzupełniającej dla „Opracowania koncepcji uzupełniającej dla Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej od zakresu przebudowy Ronda Ofiar Katynia do Trasy Łagiewnickiej w Krakowie”. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna.

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Marta Drużkowska.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.:

za – 19

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 1

nieobecnych – 1

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali.

Rada podjęła uchwałę nr XIII/94/2015
w sprawie opinii dla koncepcji uzupełniającej dla „Opracowania koncepcji uzupełniającej dla Trasy Zwierzynieckiej i Pychowickiej od zakresu przebudowy Ronda Ofiar Katynia do Trasy Łagiewnickiej w Krakowie”

Ad. 5

Głos zabrali:

1. Mieszkańcy ul. Staszczyka i ul. Rydla:

- Zapytali dlaczego Rada przeznaczyła tak wysoką kwotę na remont ul. Rydla,
- Wyrazili obawy, że jeśli powstanie inwestycja przy ul. Rydla nie będzie miejsc dla samochodów na parkingu,

2. Łukasz Quirini-Popławski:

- Poinformował mieszkańców, że przedmiotowa uchwała dot. m.in. ul. Rydla nie została podjęta przez Radę Dzielnicy jednomyślnie,

3. Bogdan Smok:

- Powiedział, że planowana przebudowa ul. Rydla ma uporządkować ruch na ulicy i zapewnić bezpieczeństwo oraz estetykę,
- Omówił historię procedowania remontu i konieczność realizacji tego zadania,

4. Mieszkanka:

- Stwierdziła, że przebudowa nie przyniesie rozwiązania w kwestii samochodów,
5. Marta Drużkowska:
- Zaproponowała mieszkańcom, aby obejrżeli na stronie Fundacji im. Stańczyki nagranie z sesji, na której podejmowana była omawiana uchwała,
 - Poparła wystąpienie mieszkańców oraz powiedziała, że remont ul. Rydla został wpisany wstępnie przez Radę Dzielnicy, która może jeszcze zmienić zdanie do końca lipca,
 - Zaapelowała, aby rozważyć zmianę dotychczasowej decyzji i zrezygnować z realizacji remontu ul. Rydla przeznaczając pieniądze na inne remonty,
6. Łukasz Krajewski:
- Stwierdził, że jeśli remont ul. Rydla zostanie zrealizowany w takiej firmie w jakiej jest planowany to sytuacja parkingowa nie ulegnie poprawie, a wręcz dodatkowo obciąży układ parkingowy w okolicy i zwiększy ruch,
7. Łukasz Quirini-Popławski:
- W nawiązaniu do słów Przewodniczącego o ciągłości planowania zadań na przełomie kilku kadencji stwierdził, że zgłoszone przez niego potrzeby nie zostały zrealizowane od poprzedniej kadencji, ponadto w minionej kadencji jaki i obecnej większość należy do Przewodniczącego co umożliwia mu decydowanie o realizowanych zadaniach,
8. Bogdan Smok:
- W odpowiedzi na stwierdzenie przedmówcy powiedział, że każdy radny ma swój niezależny głos i nie jest tak, że Przewodniczący ma większość,
9. Marta Drużkowska:
- Stwierdziła, że: nie jest politykiem, nie podpisuje się pod decyzjami poprzedniej kadencji, posiada kompetencje w zakresie gospodarki przestrzennej i ma wątpliwości co do realizacji remontu ul. Rydla,
10. Małgorzata Turek:
- Powiedziała, że jako przedstawiciel mieszkańców ul. Rydla zgłaszała ich sprzeciw względem remontu ul. Rydla w takiej formie w jakiej jest planowany,
11. Waldemar Antosiewicz:
- Zaapelował do radnych, aby jeszcze raz przemyśleli swoje stanowisko (w spr. remontu ul. Rydla) i słuchali mieszkańców,
12. Łukasz Quirini-Popławski:
- Poinformował, że otrzymał od mieszkańców pozytywne oceny koncepcji przejścia przez ul. Wiedeńską na wysokości ul. Zarzecze,
 - Zapytał, jak wygląda sytuacja Komisji Gospodarki Komunalnej,
 - Poprosił o informację ze spotkania z dyrektorem Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie,
13. Bogdan Smok:
- Omówił przebieg i tematykę poruszoną na spotkaniu z dyrektorem Zarządu Zieleni Miejskiej,
14. Marta Drużkowska:
- Uzupełniając wypowiedź przedmówcy poparła pomysł radnej Margaretę Perčić dot. pikniku na Młynówce Królewskiej czyli miejsca, w którym można byłoby się napić wody, przedstawiła także koncepcję wydłużenia parku Młynówki Królewskiej do kamieniołomu w Mydlnikach i zaadaptowania tego miejsca na teren rekreacyjny,
15. Adam Goch:
- Zapytał do kogo powinien się zwrócić jeśli chodzi o Komisję Gospodarki Komunalnej. Przewodniczący Dzielnicy VI odpowiedział, że do Zarządu,

- Zgłosił problem dot. bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Balickiej z ul. Zakliki z Mydlnik, na którym doszło do kilku wypadków, poprosił o zajęcie się tą sprawą i poczynienie kroków mających na celu przywrócenia bezpieczeństwa na w/w skrzyżowaniu,

16. Waldemar Antosiewicz:

- Nawiązując do powyżej omówionego problemu zapytał czy możliwe byłoby ustawienie na skrzyżowaniu ronda. Przewodniczący poinformował, że zostanie przeprowadzona wizja lokalna,

17. Małgorzata Turek:

- Zapytał czy jest odpowiedź na prośbę o montaż automatu KKM przy pętli „Bronowice”. Przewodniczący poinformował, że będzie rozmawiał w tej sprawie z dyrektorem ZIKiT,
- Zapytała kiedy radni otrzymają wizytówki lub ich szablon,
- Zgłosiła problem wynikający z nieczystości przy „dzwonach” na pętli „Bronowice”,
- W nawiązaniu do otrzymanego pisma w spr. zmiany organizacji ruchu na terenie Dzielnicy VI poprosiła o dokładniejsze omówienie tej tematyki,

18. Bogdan Smok:

- W odpowiedzi na powyższe pytania omówił kwestię dot. zmiany organizacji ruchu na terenie Dzielnicy VI. Głos zabrała Marta Drużkowska w spr. oznakowania dot. prędkości na ul. Katowickiej,

19. Waldemar Antosiewicz:

- Zapytał czy Rada Dzielnicy nie powinna interweniować w spr. ustawionych ekranów akustycznych na ul. Balickiej, które uniemożliwiają normalne funkcjonowanie mieszkańcom. Przewodniczący w odpowiedzi poinformował, że umówił spotkanie z przedstawicielami PKP w celu zaprezentowania koncepcji modernizacji trasy kolejowej Kraków - Balice, na którym będzie można poruszyć powyższą sprawę.

20. Alicja Gackiewicz:

- Poinformowała, że odbył się otwarty konkurs ofert w zakresie szczepień przeciwko grypie dla mieszkańców powyżej 65 roku życia, który wygrało Jurajskie Centrum Medyczne, ok. 450 osób będzie mogło skorzystać ze szczepień,

21. Małgorzata Turek:

- Zapytała jak mają być przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami w spr. zmiany organizacji ruchu na ul. Szlachtowskiego i Jadwigi z Łobzowa. Przewodniczący poinformował, że radni mogą sami przeprowadzić taką konsultację chodząc po mieszkaniach lub można zorganizować spotkanie w szkole i zebrać podpisy. Dyskusja pomiędzy Małgorzatą Turek i Bogdanem Smokiem,

22. Łukasz Quirini-Popławski:

- Wyraził zadowolenie z faktu otrzymywania przez radnych raportów korespondencji przychodzącej do Rady Dzielnicy VI,
- Zapytał jak wygląda sytuacja z zakupem kamery,
- W nawiązaniu do otrzymanego pisma dot. problemów Dzielnicy VI przedstawionych dyrektorowi ZIKiT zapytał kto dokonywał wyboru listy powyższych tematów,

23. Bogdan Smok:

- W odpowiedzi na pytania przedmówcy poinformował, że problemy poruszone w piśmie są tematami istotnymi, które sam przedstawił dyrektorowi ZIKiT,
- Poinformował, że planując zadania w budżecie na kolejny rok muszą być one uzgodnione i potwierdzone z jednostkami miejskimi,

- Poinformował także, że planowana jest jeszcze jedna sesja w lipcu, ale termin zostanie podany w późniejszym czasie,
- W temacie kupna kamery poinformował, że sprawa jest procedowana w UMK,

24. Łukasz Krajewski:

- Zapytał czy są jakieś informacje na temat ul. Żelechowskiego i wpisania jej do budżetu miasta w pakiecie nakładek asfaltowych. Przewodniczący odpowiedział, że nie posiada informacji,

25. Bogdan Smok:

- W odpowiedzi na pytania Małgorzaty Turek w spr. wizytówek poinformował, że zostanie złożone zamówienie, w związku z czym poprosił radnych o przekazanie danych jakie mają znaleźć się na wizytówkach do biura Dzielniczy,
- W nawiązaniu do próśb komisji o dostarczenie map dzielniczy poinformował, że można korzystać w Internecie z Miejskiego Systemu Informacji Przestrzennej, z którego korzystania zostanie przeprowadzone szkolenie w UMK,
- Poinformował, że wraz z Wiceprzewodniczącą Dzielniczy VI uczestniczył w obchodach Jubileuszu 40-lecia istnienia Przedszkola nr 137 jak również w zakończeniu roku w ZSO nr 8,
- Poinformował o przeprowadzonych konsultacjach w spr. organizacji ruchu na ul. Hamernia i Zarudawie i wydłużeniu ich do 15.09.2015 r. oraz o sposobie składania opinii. Dyskusja pomiędzy Łukaszem Quirini-Popławskim i Bogdanem Smokiem,
- Przypomniał o spotkaniu z kierownictwem PKP w dniu 10.07.2015 r. o godz. 16.00 w siedzibie Dzielniczy VI.

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XIII sesję Rady Dzielniczy VI Miasta Krakowa.

*Przewodniczący Rady
Dzielniczy VI Bronowice*

Bogdan Smok

Protokół sporządził:
Jacek Łaz